
ПРОТОКОЛ 

        

        від 30.08.2018 р. 

 

конференції педагогічного колективу 

і батьківського комітету за результатами звіту 

адміністрації ЗШ ІІ-ІІІ ступенів № 2 

 

Присутні : адміністрація школи, педагогічний колектив ( 15), батьківський колектив ( 27 ),  

Голова конференції    - Білінкевич Г.В. 

Секретар конференції  - Дроцюк Н.В. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ : 

 

1. Обрання голови та секретаря конференції. 

2. Звіт директора школи. 

 

СЛУХАЛИ 1. 

 Семчук О.М., голова Піклувальної Ради. Про обрання секретаря конференції. 

Семчук О.М.. запропонувала обрати головою конференції Білінкевич Г.В., секретарем 

– Дроцюк Н.В. 

ГОЛОСУВАЛИ :  «за» –  41 , «проти» - 0, «утримались» - 1 

 

СЛУХАЛИ 2. 

 Засідка В.В., директора школи : 

2.1. Про забезпечення обов’язковості загальної середньої освіти в умовах реалізації 

нового Закону України «Про освіту» та переходу на 12-річне навчання. 

Перспективи функціонування школи, шляхи реформування, реалізація Концепції 

Нової української школи. 

2.2. Про продовження навчання випускників 9-х класів та набір у 5-ті класи. 

Спостерігається позитивна тенденція до продовження навчання у школі учнів 9-х 

класів, хоча у деяких учнів та їх батьків ще домінує страх перед ЗНО. Істотно 

збільшуєся набір у 5-ті класи. Звертається увага на нові умови проведення в 

закладах освіти ДПА на базі ЗНО. 

2.3. З 2017 року школа здійснює навчання за двома профілями ( українська філологія, 

інформаційно-технологічний). Це дає можливість використовувати години 

варіативної частини через індивідуальні заняття для додаткового вивчення 

навчальних предметів. За результатами ЗНО школа входить в перелік третини шкіл 

України.  

2.4. Про участь учнів школи у міських олімпіадах і творчих конкурсах. Позитивним є 

процес збільшення кількості переможців. Школа зберігає позитивні результати. 

2.5. Про вжиті заходи щодо зміцнення матеріально-технічної бази школи. Обсяг коштів, 

виділених міським бюджетом, не дає можливості здійснювати розвиток 

матеріально-технічної бази школи. Завдяки ініціативі батьківських комітетів 

здійснено санітарні ремонти кабінетів. Власними силами проведено ремонт актової 

зали та двох сходових кліток шкільного приміщення та фасаду школи. Замінено 

частину м’якої покрівлі. Шляхом участі у проекті співфінансування оновлено 

матеріально-технічну базу кабінету фізики.  На жаль, була неуспішною участь 

школи у проектах бюджету участі. Питання реконструкції басейну під спортивну 

кімнату на даний час не реалізовано і  перебуває на стадії експертизи проекту. 

Потребують заміни дерев’яні вікна у кабінетах інформатики. 

2.6. Про соціальний захист і збереження та зміцнення здоров’я учасників навчально-

виховного процесу. Для учнів школи пільгових категорій було організовано 



безкоштовне харчування за кошти міського бюджету. Діти-сироти отримують 

допомогу з фонду загального обов’язкового навчання. 

Підсумовуючи вищесказане , голова конференції Білінкевич Г.В. запропонувала 

наступне : 

1. Визнати роботу адміністрації школи в особі директора школи Засідка В.В. доброю. 

2. Звернутись до міського голови з проханням підтримати школу в питанні   реконструкції 

аварійного приміщення басейну під спортивну кімнату. 

3. Продовжити роботу з депутатським корпусом міста для залучення до співпраці із 

школою. 

 

УХВАЛИЛИ : 

Вважати роботу адміністрації школи в особі директора школи Засідка В.В. доброю. 

 

ГОЛОСУВАЛИ : «за» –  41 , «проти» - 0, «утримались» - 1 

 

 

 

  Голова конференції    Г.Білінкевич 

 

  Секретар конференції   Н.Дроцюк 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


